
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 3. 1. 2023 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Kateřina Heisslerová, Petr Herman, Petra Horváthová, Ing. Aleš Illichman, MDDr. Hynek 
Kříž, Miroslava Rejdová, Ing. Vladimíra Sýkorová 
Omluveni: 0 
Veřejnost: 3 osoby    Zahájení: 20.20 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20.20 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 
jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem pana Aleše 
Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Kateřinu Heisslerovou a Petru Horváthovou. 
Optala se, jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na 
ověřovatele zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 
Návrh usnesení 1/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Kateřinu Heisslerovou a Petra 
Hermana a zapisovatelem Aleše Illichmana.  
Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0   
Usnesení schváleno.  
 
 
2. Schválení programu 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce. Navrhla doplnění o následující body: Schválení nové výše odměn 
pro zastupitele za práci při kulturních akcích, Rozpočtové opatření (dále jen RO) č. 12 a RO č. 
13.   
Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  
Předsedající přečetla upravený program zasedání:  
 
Navržený program ke schválení:            
 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
4. Vyhláška o nočním klidu na rok 2023 
5. Směrnice o cestovních náhradách na rok 2023 
6. Schválení nové výše odměn pro zastupitele za práci při kulturních akcích 
7. RO č. 12 a RO č. 13 
8. Schválení výběru zhotovitele na dokončení komunitního centra  
9. Různé 
10. Diskuse 

 
Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 



3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  
Připomínky nebyly. 
  
 
4. Vyhláška o nočním klidu na rok 2023 
Starostka přečetla vyhlášku o nočním klidu, ve které je povoleno zkrácení doby nočního klidu 
v těchto případech: noc z 30. dubna na 1. května – pálení Čarodějnic a stavění Májky, noc z 
24. na 25. června, kdy se koná Svatojánská noc, z 9. na 10. září, kdy proběhne Posvícenské 
vinobraní a z 31. 12. na 1. 1. – Silvestrovská noc.  
 
Návrh usnesení 3/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje vyhlášku o nočním klidu na rok 2023 a pověřuje 
starostku jejím vyvěšením na úřední desce obce a úřední desce s dálkovým přístupem.  
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   
Usnesení schváleno.  
 
 
5. Směrnice o cestovních náhradách na rok 2023 
Starostka požádala zastupitele o schválení částek cestovních náhrad – stravného na případné 
služební cesty, protože ve vyhlášce je uvedeno rozpětí cen.  

a) 129 - 153 Kč, trvá-li pracovní cesta 5 až 12 hodin,  
b) 196 - 236 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 12 hodin, nejvýše však 18 hodin,  
c) 307 - 367 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 18 hodin 
Starostka navrhla ke schválení nižší částky. 
 
Návrh usnesení 4/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje tyto částky cestovních náhrad – stravného takto: 
a) 129 Kč, trvá-li pracovní cesta 5 až 12 hodin,  
b) 196 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 12 hodin, nejvýše však 18 hodin,  
c) 307 Kč, trvá-li pracovní cesta déle než 18 hodin 
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   
Usnesení schváleno.  
 
 
6. Schválení nové výše odměn zastupitelům za práci při kulturních akcích 
Minimální odměna je v roce 2023 104,8 Kč za hodinu práce, tj. 105 Kč. Zastupitelé, kteří 
budou aktivně pomáhat při organizování kulturních, společenských či sportovních akcí, 
případně jiných aktivit, které přímo nesouvisí s jejich úlohou v zastupitelstvu obce, mají nárok 
na odměnu ve výši 105 Kč za jednu hodinu práce.  
 
Návrh usnesení 5/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje odměnu ve výši 105 Kč pro zastupitele, kteří se 
pracovně zapojí při přípravě a konání kulturních akcí, společenských či sportovních akcí, 
případně jiných aktivit, které přímo nesouvisí s jejich úlohou v zastupitelstvu obce  
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0    
Usnesení schváleno.  



7. RO č. 12 a RO č. 13 
Starostka přednesla již schválené RO č. 12, které zastupitelstvo bere na vědomí. V příjmech 
navýšení celkem o 64 876 Kč (60 tisíc par. 3613 Nebytové hospodářství, 376 Kč par. 3722 
Sběr a svoz komunálního odpadu, 4500 Kč par. 6310 Obecní příjmy z finančních operací) a 
ve výdajích navýšení celkem o 82 620 Kč (16 tisíc Kč par. 3319 Kultura, 51 070 Kč par. 3721 
Svoz nebezpečných odpadů, 3 750 Kč par. 3723 Svoz ostatních komunálních odpadů, 11 800 
Kč par. 6115 Volby do zastupitelstva obcí). Navrhla ke schválení RO č. 13 ve výši 480 tisíc 
korun v příjmech, které obec dostala od Kraje na provoz přívozu.  
 
Návrh usnesení 6/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 12 a schvaluje RO č. 13 ve výši 480 tisíc 
korun v příjmech, které obec dostala od Kraje na provoz přívozu.  
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   
Usnesení schváleno.  
 
 
8. Schválení výběru zhotovitele na dokončení komunitního centra 
Starostka informovala o třetím výběrovém řízení na dokončení rekonstrukce komunitního 
centra. Přihlásily se dvě firmy. Firma IPS build se umístila na prvním místě s nabídkou na 
dokončení rekonstrukce ve výši 15 079 383,97 Kč bez DPH.  
 
Návrh usnesení 7/1/23:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje výběr firmy IPS build k dokončení rekonstrukce 
komunitního centra s nabídkou ve výši 15 079 383,97 Kč.  
 
Hlasování: PRO - 6, PROTI – 1 (Petr Herman), ZDRŽEL SE - 0   
Usnesení schváleno.  
 
9. Různé 
9.1. Volby prezidenta – možnosti volit pro voliče v izolaci či v karanténě  
9.2. Masopust se zabijačkou se uskuteční 28. ledna  
 
 
10. Diskuse 
V diskusi vystoupil pan Němeček s tématem vysoké ceny za svoz odpadu, odpad kolem cest, 
pálení odpadu na stavbě KC. Petr Herman (společně s panem Němečkem) se domnívá, že 
hradba kolem stavby KC by měla být odstraněna, protože brání plynulému průjezdu aut. 
Hradba však nestojí na asfaltovém povrchu silnice.  
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21.30 hodin.  
 
Zapsal:  Aleš Illichman 
 
 
Ověřili:  Kateřina Heisslerová 
 
 
     Petra Horváthová  


